

April 7th, 2013

Dubai Financial Market
United Arab Emirates
Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority
United Arab Emirates
Fax: 971-2-612 0 261

A subsidiary of Agility wins a contract from UN

Gulf Catering Company for General Trading and Contracting W.L.L (GCC SERVICES), a wholly owned subsidiary of Agility Public Warehousing Company would like to announce that it has won a contract from UN African Union Mission in Darfur UNAMID.

As part of this contract GCC SERVICES will be responsible for providing food, bottled water and other services to the UN Mission in Darfur Sudan. The contract term is for 3 years plus two optional extensions period of 1 year each.

The expected revenues for the first 3 years of the contract are USD 190 Million and the maximum value of the contract with the two optional extensions is USD 320 Million.



Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa
Chairman and Managing Director



السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-6120261

السادة / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس : 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

شركة تابعة لاجيليتي تفوز بعقد مع الامم المتحدة

تعلن شركة الخليج للتموين للتجارة العامة والمقاولات ذ.م.م وهي شركة مملوكة بالكامل لشركة اجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك عن فوزها بعقد من الامم المتحدة - البعثة المتحدة الافريقية في دارفور (UNAMID) حيث ستقوم الشركة من خلال هذا العقد بتزويد المؤن والمياه المعبئة و غيرها من الخدمات للبعثة في دارفور.

مدة هذا العقد 3 سنوات قابلة للتجديد لفترتين إضافيتين مدة كل منهما سنة واحدة. تقدر إيرادات العقد بحوالي 190 مليون دولار أمريكي على مدار الثلاث سنوات، اما إيرادات العقد كاملة مع احتساب السنتين الإضافيتين فمن المتوقع ان تصل الى حوالي 320 مليون دولار امريكي.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام ،،

فا

طارق عبدالعزيز سلطان العيسى
رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب

